

Produktbereich Hydraulik

Hydraulic Division

Eckerle Technologies GmbH

Otto-Eckerle-Straße 6/12A
D 76316 Malsch - Germany

Telefon +49 (0) 7246-9204-0

Telefax EVG +49 (0) 7246-9204-43

HKF +49 (0) 7246-9204-44

EHD +49 (0) 7246-9204-946

www.eckerle.com · info@eckerle.com

Malsch, 21.09.2022

Konformitätserklärung - RoHS

Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS-Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 08.11.2011, der delegierten Richtlinie (EU) 2015/863 der Kommission v. 31. März 2015 zur Änderung von Anhang II der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten, sowie die Einhaltung der zulässigen Höchstkonzentrationen in homogenen Werkstoffen.

Eckerle Technologies GmbH erklärt hiermit, dass alle unsere Produkte RoHS-konform produziert werden und der delegierten Richtlinie (EU) 2015/863 der Kommission v. 31. März 2015 zur Änderung von Anhang II der Richtlinie 2011/65/EU entsprechen, die zum 22.07.2019 in Kraft trat.

Declaration of Conformity - RoHS

We hereby confirm the conformity of our products in accordance with the RoHS Directive 2011/65 / EU of the European Parliament and the Council of November 8, 2011, the delegated Directive (EU) 2015/863 of the commission dtd. March 31, 2015 amending Annex II of Directive 2011/65 / EU of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of hazardous substances in electrical and electronic equipment and compliance with the maximum permissible concentrations in homogeneous materials.

Eckerle Technologies GmbH hereby declares, that all of our products are produced RoHS-compliant and comply with the delegated directive (EU) 2015/863 of the commission dtd. March 31, 2015 to amend Annex II of Directive 2011/65 / EU, which came into force on July 22, 2019.

Eckerle Technologies GmbH



(i.A. Dr. Thomas Scherer)